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DANE OSOBOWE PODLEGAJĄ OCHRONIE 

 

PROTOKÓŁ NR 33/2020 

z XXXIII SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

w dniu 26 sierpnia 2020 r.  

 

 

XXXIII sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze Kalwarii, 

przy ul. por. Jana Białka 9 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji rady.  

Link do nagrania: https://www.youtube.com/watch?v=NWMi-svXWAE 

 

 

Punkt 1 - Otwarcie XXXIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita o godz. 15.30 otworzył XXXIII sesję Rady Miejskiej. 

Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk, zaś nagrania obrad będą udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy. Ponadto poinformował o konieczności stosowania zasad wynikających 

z przepisów o ochronie danych osobowych.  

Następnie, na podstawie podpisanej przez radnych listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

W posiedzeniu uczestniczyło 20 radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

6. Teresa Jędral 

7. Wojciech Kochański- przybył w trakcie trwania 3 punktu porządku obrad, następnie wyszedł po 

zakończeniu 5 punktu porządku obrad.   

8. Szymon Krupa 

9. Czesława Iwona Książek 

10. Beata Mika 

11. Bożena Molak 

12. Zenon Nadstawny 

13. Beata Polaczyńska 

14. Andrzej Posiewka 

15. Jakub Rącz 

16. Jan Rokita 

17. Iwona Szymańska 
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18. Tomasz Ura 

19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

Nieobecny: 

1. Jan Jarosz  

W załączeniu: lista obecności radnych stanowiąca załącznik nr 1 do protokołu; lista obecności 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy stanowiąca załącznik  

nr 2 do protokołu; lista obecności gości stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący powitał radnych Rady Miejskiej, burmistrza i jego zastępcę, pracowników urzędu 

gminy, pracowników gminnych jednostek organizacyjnych oraz przybyłych gości. 

 

Przewodniczący na prośbę Danuty Rechnii udzielił jej możliwość wypowiedzi. Podziękowała ona 

pracownikom urzędu za współpracę i dobrą atmosferę oraz radnym, w szczególności 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej, który razem z nią podzielał wizję rozwoju gminy. Następnie 

zwróciła się do burmistrza. Zaznaczyła, że miał prawo zwolnić swojego zastępcę, który nie zgadzał 

się z jego sposobem zarządzania budżetem i rozwojem gminy. wyjaśniła, że ostateczną decyzję 

zawsze podejmował burmistrz. Zaznaczyła również, że forma, w jakiej odwołał ją z funkcji zastępcy 

burmistrza, oskarżając ją za nie swoje decyzje, jest krzywdząca, niesprawiedliwa, a przede wszystkim 

przykra. Zapewniła, że radni reprezentujący jej osobę, klub radnych „Razem dla Góry” zrobią 

wszystko żeby najlepiej służyć gminie i ich mieszkańcom. Na koniec ponownie podziękowała 

pracownikom i radnym za współpracę oraz życzyła dalszych sukcesów.       

 

Punkt 2 - Przedstawienie porządku obrad sesji Rady Miejskiej.  

Zawiadomienia o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad uzupełniony w trybie art. 20 ust. 5 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r, poz. 713) o punkt 6.1. 

Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Do porządku obrad zgłoszono propozycje zmian: 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Urszula Wroniewicz zgłosiła wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad punktu 11- „Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Czersk – rejon skarpy 

cz. II”. Zaznaczyła, że jeden fragment tego planu jest kontrowersyjny dla mieszkańców. Wyjaśniła, 

że potrzebny jest czas na przeprowadzenie dyskusji np. na zebraniu wiejskim, który odbędzie się 

we wrześniu.    

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Iwona Szymńska zgłosiła 

wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 8- „Projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

zabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 37/37 położonej w mieście 
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Góra Kalwaria, w obrębie 1-02”. Radni pragną dowiedzieć się, na co będą przeznaczone 

pieniądze ze sprzedaży tej działki oraz w jaki sposób będzie zagospodarowana ta kwota.  

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zaznaczył, że projekt uchwały w sprawie sprzedaży zabudowanej 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 37/37 położonej w mieście Góra Kalwaria, 

w obrębie 1-02 był omawiany na Komisji Prezydialnej oraz poszczególnych Komisjach. 

Poinformował, że jest skłonny zorganizować spotkanie w okresie międzysesyjnym w celu 

przedstawienia informacji na ten temat. Następnie zaznaczył, że projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Czersk – rejon skarpy cz. II został szczegółowo omówiony na każdej komisji.  

 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa zaznaczyła, że radni nie otrzymali informacji, na co będą 

przeznaczone pieniądze ze sprzedaży działki nr 37/37 położonej w mieście Góra Kalwaria, w 

obrębie 1-02.   

 

Radna Urszula Wroniewicz zaznaczyła, że nie jest przeciwna przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Czersk. Zaznaczyła, 

że chce porozmawiać o tym z mieszkańcami, gdyż jest to bardzo ważna decyzja z punktu 

widzenia dofinasowań.   

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zaznaczył, że samo podjęcie tematu zmiany planu ze względu 

na to, że mieszkańcy nie chcą drogi, którą gmina musiałaby wykupić nie budzi kontrowersji. Nie 

widział sensu przesunięcia tego punktu na następną sesję.   

 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa zaznaczyła, że wniosek o zdjęcie punktu 11 porządku obrad 

jest spowodowany tym, że na komisjach nie był przestawiony biznesplan sprzedaży działki nr 

37/37.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poddał zgłoszone wnioski pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcie punktu 11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Czersk-  

rejon skarpy cz. II.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Zenon Nadstawny, 

Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz 

PRZECIW (4) 

Zbigniew Adamczyk, Szymon Krupa, Bożena Molak, Beata Polaczyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Łukasz Baran, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 
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Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia punktu 8. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

zabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 37/37 położonej w mieście 

Góra Kalwaria, w obrębie 1-02.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Czesława Iwona 

Książek, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Adamczyk, Szymon Krupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Łukasz Baran, Beata Mika, Bożena Molak, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zgłosił autopoprawkę do punktu 7 porządku obrad. Poinformował, 

że zmieniła się treść uchwały oraz jej nazwa- „Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia przez Gminę Góra Kalwaria 

Gminie Chynów zadania publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego”. 

 

  

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie XXXIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Uczniów. 

5. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w sprawie zmiany 

granic miasta Góra Kalwaria polegającej na przyłączeniu do terenu miasta części wsi 

Moczydłów oraz części wsi Krzaki Czaplinkowskie. 

6. Projekt uchwały w sprawie przejęcia części dotychczasowych dróg powiatowych nr 2819W 

oraz 2865W tj. ulicy Kalwaryjskiej w m Góra Kalwaria i zaliczeniu ich do kategorii dróg 

gminnych oraz pozbawienia kategorii drogi gminnej drogi nr 282021W - tj. części ulicy 

Budowlanych w m. Góra Kalwaria i zaliczeniu jej do kategorii dróg powiatowych. 

6.1  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości         

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat. 



 

  Protokół nr 33/2020 z 26.08.2020 r. z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii                                                          5/29 
 

 

 

 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenia przez Gminę Góra Kalwaria Gminie Chynów zadania publicznego 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

8. Zdjęty. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na rzecz 

dotychczasowego najemcy. 

10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ulic: 

Budowlanych, Marianki i ks. Stanisława Papczyńskiego. 

11. Zdjęty. 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz – Wola Dobieska – część 

północna oraz fragmentu wsi Wojciechowice. 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Moczydłów – część II. 

14. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Kąty - część 

północna. 

15. Projekt w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Kąty - część północna. 

16. Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wólka Załęska i fragmentu wsi 

Tomice - etap II. 

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego 

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

18. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Góra Kalwaria na lata 2020 – 2028.  

19. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok.  

20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polski Wolnej od 5G dotyczącej 

podjęcia uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem. 

21. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w dniu 25 czerwca 2020r. 

22. Sprawy różne:  

a) pytania radnych i odpowiedzi,  

b) pytania mieszkańców i odpowiedzi,  

c) wolne wnioski,  

d) informacje. 

23. Zamknięcie XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Punkt 3 - Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie nr 17 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w okresie od 26 czerwca 

2020 roku do 25 sierpnia 2020 roku radni otrzymali w wersji online przed sesją.   
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I.  Wykaz podjętych zarządzeń: 

 

1 ROA.0050.137.2020 26.06.2020 zmian w budżecie gminy 

2 ROA.0050.138.2020 26.06.2020 
zmian planu jednostek budżetowych Gminy Góra Kalwaria 

na 2020 rok 

3 ROA.0050.139.2020 26.06.2020 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury 

w Górze Kalwarii za 2019 rok 

4 ROA.0050.140.2020 26.06.2020 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 2019 rok 

5 ROA.0050.141.2020 29.06.2020 odwołania II zastępcy burmistrza 

6 ROA.0050.142.2020 29.06.2020 

powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą „Budowa chodnika wzdłuż ul. Ogrodowej w 

Dobieszu” 

7 ROA.0050.143.2020 29.06.2020 
przekazania urządzeń znajdujących na placach zabaw do 

administrowania 

8 ROA.0050.144.2020 29.06.2020 
wprowadzenia zmian w regulaminie organizacyjnym 

Urzędu Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

9 ROA.0050.145.2020 30.06.2020 
ogłoszenia otwartego konkursu ofert na dofinansowanie 

zadania publicznego w 2020r. 

10 ORG.0050.146.2020 2.07.2020 
powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą „Rozbudowa placu zabaw w Podłęczu - 

utwardzenie kostki brukowej pod altanę” 

11 ORG.0050.147.2020 7.07.2020 zmian w budżecie gminy 

12 ORG.0050.148.2020 7.07.2020 
zmian planu jednostek budżetowych Gminy Góra Kalwaria 

na 2020 rok 

13 ORG.0050.149.2020 14.07.2020 

powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą „Rozbudowa siłowni zewnętrznej w Wólce 

Dworskiej” 

14 ORG.0050.150.2020 15.07.2020 
powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą „Budowa altany w ramach zadania: Budowa 

placu zabaw i siłowni zewnętrznej w Cendrowicach” 

15 ORG.0050.151.2020 20.07.2020 zmian w budżecie gminy 

16 ORG.0050.152.2020 20.07.2020 

powołania Komisji przetargowej na sprzedaż 

niezabudowanych nieruchomości gruntowych, 

położonych w Potyczy, Czersku i Górze Kalwarii w obrębie 

10-01 

17 ORG.0050.153.2020 20.07.2020 
zmian planu jednostek budżetowych Gminy Góra Kalwaria 

na 2020 rok 

18 ORG.0050.154.2020 27.07.2020 
powołania i działania Komisji rozstrzygającej konkurs ofert 

na dofinansowanie zadań publicznych w 2020 roku 

19 ORG.0050.155.2020 30.07.2020 

powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą „Rozbudowa siłowni zewnętrznej w 

Czachówku 
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20 ORG.0050.156.2020 31.07.2020 
ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na 

dofinansowanie zadania publicznego w 2020 r. 

21 ORG.0050.157.2020 31.07.2020 
powołania zespołu powypadkowego do ustalenia 

okoliczności i przyczyn wypadku przy pracy 

22 ORG.0050.158.2020 3.08.2020 

powołania Komisji przetargowej na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w 

Górze Kalwarii w obrębie 1-01 

23 ORG.0050.159.2020 4.08.2020 
powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą : „Modernizacja budynku w Czarnym Lesie” 

24 ORG.0050.160.2020 4.08.2020 

powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą : „Ogrodzenie działki gminnej w Czarnym 

Lesie” 

25 ORG.0050.161.2020 4.08.2020 

odwołania ze składu członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie w gminie Góra Kalwaria. 

26 ORG.0050.162.2020 6.08.2020 zmian w budżecie gminy 

27 ORG.0050.163.2020 6.08.2020 
zmian planu jednostek budżetowych Gminy Góra Kalwaria 

na 2020 rok 

28 ORG.0050.164.2020 7.08.2020 
powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą budowa altany drewnianej z wyposażeniem w 

ramach zadania ,,Rozbudowa placu zabaw w Podłęczu” 

29 ORG.0050.165.2020 10.08.2020 
powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą ,,Budowa siłowni zewnętrznej w Czaplinie” 

30 ORG.0050.166.2020 12.08.2020 

powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą ,,Budowa boiska wielofunkcyjnego przy SP w 

Coniewie” 

31 ORG.0050.167.2020 12.08.2020 
powołania Komisji odbioru końcowego w ramach zadania 

pod nazwą ,,Rozbudowa placu zabaw w Wincentowie” 

32 ORG.0050.168.2020 14.08.2020 

opracowania materiałów planistycznych do projektu 

budżetu Gminy Góra Kalwaria na 2021 rok oraz 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Góra Kalwaria 

33 ORG.0050.169.2020 17.08.2020 

powołania Komisji Rekrutacyjnej do przeprowadzenia 

naboru na wolne stanowisko urzędnicze specjalisty ds. 

kontroli podatków 

34 ORG.0050.170.2020 20.08.2020 

powołania komisji odbioru końcowego robót dla zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa drogi gminnej 

nr 280115W – ul. Szkolna w Baniosze” 

 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

 Tydzień 26 (25.06 – 26.06) 

- spotkanie z projektantem szkoły w Czersku 

- spotkanie z wykonawca Przedszkola Integracyjnego w sprawie reklamacji 
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- spotkanie podsumowujące projekt Zielona Góra Kalwaria 

 

Tydzień 27 (29.06-3.07) 

- wizyta w Urzędzie p. Katarzyny Łuby odpowiedzianej za nieruchomości Skarbu Państwa w 

sprawie działki przy ul. Dominikańskiej 

- spotkanie z Fundacją Obiektywna, która zorganizuje warsztaty filmowe dla dzieci w wieku 13-

16 lat w Górze Kalwarii 

- podpisanie umowy w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego o 

dofinansowanie zdalnego nauczania w Szkole Podstawowej w Czachówku 

- wewnętrzne spotkanie z wydziałem planowania przestrzennego w sprawie planów 

zagospodarowania przestrzennego dla stadionu miejskiego 

- videokonferencja z firmą Imo Aximo zajmującą się promowaniem terenów inwestycyjnych w 

Gminach 

 

Tydzień 28 (6.07-10.07) 

- spotkanie z pracownikami Urzędu w sprawie pielęgnacji zieleni na skarpie wiślanej 

 

Tydzień 29 (13.07 – 17.07) 

- podpisanie umów w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego (MIAS, 

samochód dla OSP 

- spotkanie z prezesem Związku Żołnierzy Wojska Polskiego p. Gabrielem Mańka w sprawie 

ustalenia terminu otwarcia izby pamięci 

- udział w walnym zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej w Czaplinku 

- udział w Dniu Rodziny w Czaplinku 

 

Tydzień 30 (20.07 – 24.07) 

- spotkanie w Mazowieckim Zarządzie Dróg Wojewódzkich w sprawie przebiegu drogi 

wojewódzkiej w miejscowości Sobików 

- udział w Radzie Seniorów  

-spotkanie z przedstawicielami Gminy Chynów w sprawie transportu dzieci do szkół średnich 

na trasie Chynów – Góra Kalwaria 

 

Tydzień 31 (27.07 – 31.07) 

- spotkanie z radnymi Powiatu piaseczyńskiego w sprawie przejęcia przez gminę Góra Kalwaria 

ul. Kalwaryjskiej 

- wewnętrzne spotkanie z pracownikami Urzędu Miasta i jednostek podległych w sprawie 

utrzymania placów zabaw na terenie Miasta i Gminy 

- wizyta w Belwederze, odbiór okolicznościowych tablic Bitwy Warszawskiej z rąk prezydenta 

Andrzeja Dudy 

- udział w obchodach rocznicowych Powstania Warszawskiego 

- spotkanie z dyrektorem Ośrodka Sportu i Rekreacji w sprawie wykonania termomodernizacji 

basenu 

 

Tydzień 33 (3.08 – 7.08) 

- spotkanie z burmistrzem Piaseczna - Danielem Putkiewiczem w sprawach bieżących 

- spotkanie z sołtysem Sobikowa i Cendrowic w sprawie dróg w Sobikowie 
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- spotkanie z Fundacją Gotowi w sprawie zorganizowania szkoleń pierwszej pomocy dla 

uczniów i nauczycieli szkół na naszym terenie 

- udział w konferencji zorganizowanej przez Związek Żołnierzy WP z okazji 100 rocznicy 

zmagań z bolszewicką nawałą  

 

 

Tydzień 34 (10.08 – 14.08) 

- uroczyste podpisanie umowy na wykonanie kanalizacji Leśna - Towarowa 

- spotkanie w sprawie tarczy antykryzysowej Covid -19 dla samorządów 

- udział w Walnym Zebraniu Zakładu Gospodarki Komunalnej 

- udział w Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

- objazd miejscowości Linin II z p. Anną Haską – prezesem zarządu ogródków działkowych 

- spotkanie z wykonawcą parku Skarpa w sprawie wyegzekwowania kar za niedostateczną 

pielęgnację terenu 

- udział w uroczystościach 65 rocznicy powstania klubu sportowego Orzeł Baniocha 

 

Tydzień 35 (17.08 – 21.08) 

- spotkanie z dyrektorem Ośrodka Kultury w sprawie Muzeum Szkuty Wiślanej i Zamku w 

Czersku 

- objazd miasta z pracownikami Urzędu  

- spotkanie z sołtysami w miejscowościach Podgóra, Pęcław, Baniocha, Szymanów 

- udział w Radzie Społecznej SPZOZ 

- udział w Dekoracji Żtc Bike Race 

- udział we Mszy Świętej oraz pożegnanie księdza proboszcza Andrzeja Jerominka 

 

Tydzień 36 (24.08 – 26.08) 

- wizytacja Szkół gminnych przed rozpoczęciem roku szkolnego 2020/2021 

- udział w Radzie Seniorów 

- spotkanie z p. Małgorzatą Białkowską – przedstawicielką Społecznego komitetu budowy 

schroniska 

- Spotkanie w hotelu Koszary w związku z planowaniem obchodów świętowania XXX-lecia 

Straży Granicznej wraz z odsłonięciem pamiątkowej tablicy w maju 2021 

- spotkanie z sołtysami w miejscowościach Cendrowice i Wojciechowice 

 

III. Inwestycje rozpoczęte: 

 

1. Adaptacja pomieszczeń SP w Cendrowicach na oddział przedszkolny 

Wykonawca: Usługi Remontowo-Budowlane Waldemar Rzeźnik 

Wartość robót – 408.494,07 zł 

Termin zakończenia – 28.08.2020 

 

2. Rozbudowa placu zabaw przy Gliniance w Dąbrówce 

Wykonawca: TITAK-SYSTEM Jarosław Ołtarzewski 

Wartość robót – 23.586,48 zł 

Termin zakończenia – 30.11.2020 
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3. Rozbudowa placu zabaw w miejscowości Kąty 

Wykonawca: Instalatorstwo Elektryczne Jerzy Bichta 

Wartość robót – 13.900,00 zł 

Termin zakończenia – 30.11.2020 

 

4. Rozbudowa placu zabaw przy ul. Wiejskiej w Baniosze 

Wykonawca: Instalatorstwo Elektryczne Jerzy Bichta 

Wartość robót – 5.000,00 zł 

Termin zakończenia – 30.11.2020 

 

5. Rozbudowa placu zabaw w Wincentowie 

Wykonawca: Instalatorstwo Elektryczne Jerzy Bichta 

Wartość robót – 1.500,00 zł 

Termin zakończenia – 30.11.2020 

 

6. Budowa oświetlenia ulicznego przy drodze gminnej w Lininie 

Wykonawca: Energo-Mix Piotr Gieleciński 

Wartość robót – 12.689,00 zł 

Termin zakończenia – 30.11.2020 

 

7. Rozbudowa placu zabaw i siłowni zewnętrznej w Tomicach 

Wykonawca: LOGOS Joanna Smolaga 

Wartość robót – 24.155,01 zł 

Termin zakończenia – 30.09.2020 

 

8. Rozbudowa placu zabaw w Podłęczu -  

Wykonawca: Solid Group Sp. zo.o. Sp. K. 

Wartość robót – 2021,51 zł 

Termin zakończenia – 31.12.2020 

 

9. Budowa kanalizacji deszczowej na terenie dawnej Jednostki Wojskowej 

Wykonawca: CONCURA S.A. 

Wartość robót –368.139,69 zł 

Termin zakończenia – 30.09.2020 

 

10. Rozbudowa placu zabaw w Szymanowie 

Wykonawca: LOGOS Joanna Smolaga 

Wartość robót – 20.504,10 zł 

Termin zakończenia – 30.09.2020 

 

11. Rozbudowa placu zabaw w Wincentowie 
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Wykonawca: LOGOS Joanna Smolaga 

Wartość robót – 17.849,76 zł 

Termin zakończenia – 30.09.2020 

 

12. Budowa sieci kanalizacyjnej z przepompownią ścieków w pasie drogowym dr. wojewódzka 

nr 769 ul. Towarowa w Górze Kalwarii. 

Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przepompowniami ścieków – ul. Leśna w Górze Kalwarii 

Wykonawca: JB SYSTEM Piotr Jagiełło 

Wartość robót – 2.836.439,89 zł 

Termin zakończenia – 04.12.2020 

 

13. Zadaszenie w Baniosze przy ul. Podleśnej 

Wykonawca: TRIFID.PL 

Wartość robót – 5.000,00 zł 

Termin zakończenia – 30.10.2020 

 

14. Rozbudowa placu zabaw przy ul. Wiejskiej w Baniosze 

Wykonawca: TRIFID.PL 

Wartość robót – 16.600,00 zł 

Termin zakończenia – 30.10.2020 

 

IV. Inwestycje zakończone: 

1. Rozbudowa miejsca czynnego wypoczynku w Podgórze. 

2. Budowa chodnika wzdłuż ul. Ogrodowej w Dobieszu. 

3. Rozbudowa placu zabaw i siłowni zewnętrznej w Cendrowicach -altana. 

4. Budowa siłowni zewnętrznej w Wólce Dworskiej. 

5. Rozbudowa siłowni zewnętrznej w Czachówku. 

6. Rozbudowa siłowni w Czaplinie. 

7. Modernizacja budynku w Czarnym Lesie. 

8. Ogrodzenie działki gminnej w Czarnym Lesie. 

9. Rozbudowa placu zabaw w Podłęczu. 

10. Rozbudowa placu zabaw w Wincentowie. 

11. Przebudowa drogi gminnej nr 280115W- ul. Szkolna w Baniosze. 

12. Przebudowa boiska wielofunkcyjnego przy SP w Coniewie. 

 

V. Stan środków na rachunku bieżącym na dzień 26.08.2020  

16.855.329,62 zł 

 

VI. Stan zatrudnienia 

Urząd Miasta i Gminy – 95 osób 

Straż Miejska – 6 osób 

Ochotnicza Straż Pożarna – 4 osoby 
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ZOPO – 16 osób 

OPS – 39 osób 

Biblioteka – 9 osób 

Ośrodek Kultury – 23 osoby 

OSiR -  52 osoby 

ABK – 18 osób 

ZGK – 83 osoby 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna Teresa Jędral poprosiła o rozszerzenie informacji na temat: 

- wizyty w urzędzie p. Katarzyny Łuby odpowiedzianej za nieruchomości Skarbu Państwa w sprawie 

działki przy ul. Dominikańskiej, 

- wewnętrznego spotkania z wydziałem planowania przestrzennego w sprawie planów 

zagospodarowania przestrzennego dla stadionu miejskiego, 

- videokonferencji z firmą Imo Aximo zajmującą się promowaniem terenów inwestycyjnych w 

gminach, 

- wewnętrznego spotkania z pracownikami Urzędu Miasta i jednostek podległych w sprawie 

utrzymania placów zabaw na terenie Miasta i Gminy, 

- udziału w Walnym Zebraniu Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski udzielił odpowiedzi na powyższe pytania.  

 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła o rozszerzenie informacji na temat: 

- spotkania z burmistrzem Piaseczna - Danielem Putkiewiczem w sprawach bieżących, 

- objazdu miasta z pracownikami Urzędu, 

- spotkania z radnymi Powiatu piaseczyńskiego w sprawie przejęcia przez gminę Góra Kalwaria ul. 

Kalwaryjskiej. 

Odpowiedzi udzielili kolejno: burmistrz Arkadiusz Strzyżewski, zastępca burmistrza Mateusz Baj. 

 

Radna Monika Bolek poprosiła o rozszerzenie informacji na temat: 

- spotkania z Fundacją Obiektywna, która zorganizuje warsztaty filmowe dla dzieci w wieku 13-16 lat 

w Górze Kalwarii, 

- spotkanie z wykonawcą parku Skarpa w sprawie wyegzekwowania kar za niedostateczną 

pielęgnację terenu. 

Odpowiedzi udzielili kolejno: burmistrz Arkadiusz Strzyżewski, zastępca burmistrza Mateusz Baj. 

 

Ad vocem radny Wojciech Kochański zapytał, kto ponosi odpowiedzialność za spłynięcie ścieżek na 

skarpie. Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski wyjaśnił, że sytuacja ta jest spowodowana przez wody 

zewnętrzne spływające z ulic. Zakład Gospodarki Komunalnej podejmie stosowne działania w tym 

zakresie.   

 

Radna Bożena Molak zapytała jak w dobie reżimu sanitarnego zostały przygotowane szkoły do 

prowadzenia zajęć lekcyjnych. Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Mateusz Baj. Poinformował 

o spotkaniu online ministerstwa, kuratorium i sekcji sanitarnej z referatami szkół, na którym 

przedstawiano wytyczne i zalecenia dla dyrektorów poszczególnych placówek. Poinformował 
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również, że do tej pory odwiedził wszystkie placówki na terenie gminy, z wyjątkiem szkoły 

podstawowej nr 2 im. Księcia Janusza (planowany termin odwiedzin do końca tygodnia). Zaznaczył, 

iż w jego odczuciu wszystkie placówki są dobrze przygotowane. Dnia 27.08.2020 r. odbędzie się 

narada z wszystkimi dyrektorami szkół i przedszkoli z jego udziałem oraz dyrektorem ZOPO i 

dyrektorem SP ZOZ.  

 

Radny Andrzej Posiewka poinformował, że sołtys Wojciechowic stara się o możliwość przebiegu linii 

autobusowej przez Wojciechowice. Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zaznaczył, że należy 

kompleksowo podejść do tego tematu.  

 

Radna Urszula Wroniewicz zapytała o projekt uchwały w sprawie przejęcia części dotychczasowych 

dróg powiatowych nr 2819W oraz 2865W tj. ulicy Kalwaryjskiej w m  Góra Kalwaria i zaliczeniu ich do 

kategorii dróg gminnych oraz pozbawienia kategorii drogi gminnej drogi nr 282021W - tj. części 

ulicy Budowlanych w m. Góra Kalwaria i zaliczeniu jej do kategorii dróg powiatowych. Zapytała 

również czy odbyły się rozmowy w sprawie partycypacji w kosztach związanych z przejęciem i 

przebudową tych dróg. Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poinformował, że na dzień dzisiejszy jedyną 

możliwością rozwiązania problemu zalewania ul. Kalwaryjskiej jest przejęcie tej ulicy i podjęcie 

stosownych działań.  

 

Radna Iwona Szymańska poprosiła o rozszerzenie informacji na temat objazdu miejscowości Linin II 

z p. Anną Haską – prezesem zarządu ogródków działkowych. Odpowiedzi udzielili kolejno zastępca 

burmistrza Mateusz Baj, burmistrz Arkadiusz Strzyżewski. Następnie głos zabrał prezes 

Stowarzyszenia Rzeki Czarnej, która poinformowała, że reprezentuje dzierżawców 148 działek w 

Lininie. Działki te są przygotowywane do sprzedaży poprzez pomiary geodezyjne oraz cofnięcie 

dróg wewnętrznych. Stowarzyszenie stara się o przejęcie dróg przejazdowych przez działki. 

Zaznaczyła, że dzierżawcy wykupią drogi wewnętrzne, jako części wspólne. W przypadku 

nieprzejęcia dróg przejazdowych przez gminę, drogi te zostaną zamknięte przez dzierżawców. 

Poprosiła o przeanalizowanie tematu.      

 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa zapytała burmistrza skąd ma pewność, że problem zalewania 

ul. Kalwaryjskiej leży po stronie gminy. Dopytała czy dobrze zrozumiała, że woda z ul. Dominikańskiej 

spływa na skarpę. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski potwierdził, że woda z ul. Dominikańskiej spływa na skarpę, 

następnie przedstawił dokładny bieg wód opadowych z tego terenu. Zaznaczył, że ma nadzieję, iż 

odprowadzenie wody z tej ulicy przez teren jednostki wojskowej, w stronę skarpy i rzeki Cedron, 

pomoże rozwiązać ten problem. Poinformował, że problem zalewania ul. Kalwaryjskiej 

spowodowany jest tym, że w drodze tej znajduje się rura ø300, natomiast w drodze Sportowej 

znajduje się rura ø400, która została wpięta w rurę znajdującą się w ul. Kalwaryjskiej.         

 

Radny Andrzej Posiewka zaproponował, aby zaprosić p. … w celu dowiedzenia się jak wyglądała 

sytuacja zalewania ul. Kalwaryjskiej w okresie, w którym p. … była burmistrzem. Zaznaczył, że 

starostwo powinno partycypować w kosztach związanych z przejęciem i przebudową tych dróg.  

 

Ad Vocem zastępca burmistrza Mateusz Baj odniósł się do wypowiedzi radnego Andrzeja Posiewki. 

Poprosił, aby nie wracać do tego, co działo się kilka lub kilkanaście lat temu, tylko skupić się na 
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przejęciu i odwodnieniu ul. Kalwaryjskiej oraz wybudowaniu ul. Papczyńskiego, która przyczyni się 

do odwodnienia tych terenów.    

 

Ad Vocem radny Andrzej Posiewka zgodził się ze słowami zastępcy burmistrza Mateusza Baja.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przedstawił informacje związane z wirusem covid 19. Poinformował, 

że obecnie jest 105 osób w kwarantannie oraz 3 osoby w izolacji domowej. Dodał, że zawarto 

porozumienie w sprawie współpracy ZGK ze spółdzielnią.     

 

 

Punkt 4 – Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Uczniów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje nie zgłosiły uwag do projektu 

uchwały.   

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych Uczniów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/301/2020 

 

Punkt 5 – Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w sprawie zmiany 

granic miasta Góra Kalwaria polegającej na przyłączeniu do terenu miasta części wsi Moczydłów 

oraz części wsi Krzaki Czaplinkowskie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje nie zgłosiły uwag do projektu 

uchwały.   

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w 

sprawie zmiany granic miasta Góra Kalwaria polegającej na przyłączeniu do terenu miasta części 
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wsi Moczydłów oraz części wsi Krzaki Czaplinkowskie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zenon Nadstawny 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/302/2020 

 

 

Posiedzenie sesji Rady Miejskiej opuścił radny Wojciech Kochański.  

 

 

Punkt 6 - Projekt uchwały w sprawie przejęcia części dotychczasowych dróg powiatowych nr 2819W 

oraz 2865W tj. ulicy Kalwaryjskiej w m Góra Kalwaria i zaliczeniu ich do kategorii dróg gminnych 

oraz pozbawienia kategorii drogi gminnej drogi nr 282021W - tj. części ulicy Budowlanych w m. Góra 

Kalwaria i zaliczeniu jej do kategorii dróg powiatowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że: 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, 

- Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

- Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

- Komisja Rewizyjna nie wydała opinii, 

- Komisja Finansów i Rozwoju nie wydała opinii. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przejęcia części dotychczasowych dróg 

powiatowych nr 2819W oraz 2865W tj. ulicy Kalwaryjskiej w m Góra Kalwaria i zaliczeniu ich do 

kategorii dróg gminnych oraz pozbawienia kategorii drogi gminnej drogi nr 282021W - tj. części 

ulicy Budowlanych w m. Góra Kalwaria i zaliczeniu jej do kategorii dróg powiatowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Andrzej Posiewka 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/303/2020 

 

 

Punkt 6.1 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na rzecz dotychczasowego dzierżawcy na 

okres do 3 lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 
 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy na okres do 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/304/2020 

 

 

Punkt 7 – Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego powierzenia przez Gminę Góra Kalwaria Gminie Chynów zadania publicznego w 

zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 
 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odczytał projekt uchwały z autopoprawką. Następnie 

poinformował, że jest to nie tylko prośba mieszkańców Chynowa, ale także mieszkańców 

miejscowości Karolina, którzy nie mają jak dojechać do miasta. Zaznaczył, że od 1 stycznia 2021 r. 

powiat prawdopodobniej przejmie to zadanie.  

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego powierzenia przez Gminę Góra Kalwaria Gminie Chynów zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, 

Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/305/2020 

 

Punkt 8 – Zdjęty. 

 

 

Punkt 9 – Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na rzecz 

dotychczasowego najemcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 
 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu na rzecz dotychczasowego najemcy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/306/2020  

 

 

Punkt 10 – Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ulic: Budowlanych, 

Marianki i ks. Stanisława Papczyńskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały.  

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ulic: 

Budowlanych, Marianki i ks. Stanisława Papczyńskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/307/2020 

 

 

Punkt 11 – Zdjęty. 

 

 

Punkt 12 – Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz – Wola Dobieska – część północna 

oraz fragmentu wsi Wojciechowice. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz – Wola Dobieska 

– część północna oraz fragmentu wsi Wojciechowice. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/308/2020 

 

 

Punkt 13- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Moczydłów – część II.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Moczydłów – część II. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/309/2020 

 

Punkt 14- Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Kąty - część północna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Kąty - część północna. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/310/2020 

 

 

Punkt 15- Projekt w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Kąty - część północna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Kąty - część północna. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 
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Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/311/2020 

 

 

Punkt 16- Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wólka Załęska i fragmentu wsi Tomice - etap 

II. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wólka Załęska i fragmentu wsi Tomice - etap 

II. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/312/2020 

 

 

Punkt 17- Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że komisje rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za 
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inkaso. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/313/2020 

 

 

Przerwa w obradach. 

 

Po wznowieniu obrad przewodniczący przystąpił do kontynuowania sesji. 

 

Punkt 18- Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Góra Kalwaria na lata 2020 – 2028. 

  

Przewodniczący Rady Jan Rokita poprosił skarbnik gminy Ewę Sobiepanek o przedstawienie 

informacji na temat uchwały.  

 

Skarbnik gminy poinformowała, że w stosunku do projektu uchwały omawianego na posiedzeniach  

komisji nie nastąpiły żadne zmiany. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2020 – 2028. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/314/2020 

 

Punkt 19 – Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Jan Rokita poprosił skarbnik gminy Ewę Sobiepanek o przedstawienie 

informacji na temat uchwały.  

 

Skarbnik gminy poinformowała, że w stosunku do projektu uchwały omawianego na posiedzeniach  

komisji nie nastąpiły żadne zmiany. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna Teresa Jędral zapytała o dotację dla Gminnej Biblioteki Publicznej w wysokości 95.000 zł. 

Poprosiła o wyjaśnienie, na co zostaną przeznaczone te pieniądze. Zauważyła, że w kosztorysie 

przewidziano remont na kwotę 258.939,31 zł.   

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poprosił dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej o udzielenie 

odpowiedzi na powyższe pytanie.  

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej poinformowała, że pierwszy szacunkowy kosztorys opiewał 

na kwotę 258.939,31 zł netto. Zaznaczyła, że zweryfikowała kosztorys i ze względu na wysoki koszt, 

który stanowi duże obciążenie ograniczyła się do wykonania niezbędnych prac. Drugi kosztorys 

powstał na przełomie kwietnia i wynosił 124.999,51 zł netto. Po zapytaniu ofertowym, uzyskała jedną 

ofertę, która opiewała na 95.000 zł brutto. Zaznaczyła, że zaoszczędziła aż 160.000 zł. Decyzja 

starostwa umożliwiła zmianę przeznaczenia lokalu z funkcji usługowej na funkcję publiczną. 

Wspomniała, że ma nadzieję, iż uda się otworzyć bibliotekę w październiku. Dodała, że działalność 

biblioteki w Kątach została zawieszona.  

Ad vocem radna Teresa Jędral zapytała, jakie prace remontowe zostały zawarte w kwocie 95.000 zł.  

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej poinformowała, że informacja została przekazana radnym na 

maile. Dodała, że wymagana była wymiana wentylacji, usunięcie płytek, demontaż klimatyzacji, 

grzejników, oświetlenia, instalacji elektrycznej, alarmowej, monitoringu, wykonanie gładzi, 

szlifowanie gruntów, wykonanie prac hydraulicznych, ułożenie podłogi z płytek gresowych, 

wykonanie toalety dla niepełnosprawnych, ograniczyła również koszty związane z zakupem mebli.  

   

Ad Vocem radna Aleksandra Fedynicz-Komosa zaznaczyła, że nie kwestionuje zasadności biblioteki 

w Baniosze. Pogratulowała pani dyrektor, że udało jej się zaoszczędzić tyle pieniędzy. Następnie 

zapytała burmistrza czy gminę stać na ten remont w obecnej sytuacji finansowej.  

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski wyjaśnił, że środki przeznaczone na remont biblioteki pochodzą ze 

środków zaplanowanych w budżecie Ośrodka Kultury na działania i wydarzenia kulturalne, które nie 

odbyły się z powodu pandemii. Zaznaczył, że w miejscu biblioteki planują też organizację wydarzeń 

kulturalnych, miejsce spotkań mieszańców i seniorów oraz miejsce aktywności lokalnej.  

 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa ponownie zaznaczyła, że nie kwestionuje zasadności biblioteki 

w Baniosze. Następnie wyraziła nadzieje, że gminę będzie również stać na nową zabawkę dla 

przedszkola nr 1 i klimatyzatory w placówkach oświatowych. 

 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej potwierdziła, że w budynku biblioteki będą odbywać się: 
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- spotkania seniorów, do ich dyspozycji będzie przeznaczone pomieszczenie o powierzchni              

ok. 8 m2 do wyłącznej dyspozycji. 

- czytelnia o powierzchni 36,5 m2, gdzie będą odbywały się m.in. warsztaty zajęciowe. 

Poprosiła o pozytywną decyzję radnych.  

 

Ad vocem radna Urszula Wroniewicz zaznaczyła, że 95.000 zł to dość wysoki koszt dla budżetu 

gminy. Wyraziła niepokój ze względu na obecną sytuację finansową.  

 

Radny Jan Rokita pogratulował pani dyrektor, że udało jej się zaoszczędzić tyle pieniędzy. 

Wspomniał, że instytucje kultury muszą mieścić się w budynkach będących własnością gminy, a nie 

powinny znajdować się w dzierżawionych budynkach. Zaznaczył, że będzie głosował „za”, ponieważ 

jest to bardzo dobra oferta.  

 

Ad vocem radny Szymon Krupa zapytał czy zastanawiano się nad wybudowaniem nowego budynku. 

Głos ad vocem ponownie zabrała radna Teresa Jędral. 

  

Ad vocem radna Beata Polaczyńska zgodziła się ze słowami radnego Jana Rokity. Wspomniała o 

bibliotece w Czersku, która cieszy się dużą popularnością. Zaznaczyła również, że powinno się 

inwestować pieniądze w to, co przynosi gminie zysk. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odniósł się do powyższych wypowiedzi oraz przedstawił sytuację 

finansową gminy. Wspomniał o seniorach, którzy od wielu lat domagają się wyznaczenia miejsca w 

centrum Baniochy, aby mieli możliwość spotykania się. Miał wątpliwości czy 95.000 zł w skali budżetu 

gminy to aż tak duża kwota żeby dyskutować o niej przez godzinę.     

    

Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów potwierdziła, że seniorzy z Baniochy od paru lat starali się 

o miejsce spotkań. W imieniu Rady Seniorów z Baniochy poprosiła o podjęcie uchwały.    

 

Ad vocem radna Monika Bolek zgodziła się, że kwota 95.000 zł to nie jest aż tak duża kwota. 

Zapewniła, że radni rozumieją potrzebę seniorów.  

 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej wspomniała, że umowa dzierżawy zawarta jest na 10 lat, po 

upływie tego okresu będzie można wnioskować o przedłużenie umowy. Zaznaczyła, że okres 10 lat 

to dobry czas na zaplanowanie nowej lokalizacji dla instytucji kultury w Baniosze.     

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (2) 
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Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/315/2020 

 

Punkt 20 –. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polski Wolnej od 5G dotyczącej 

podjęcia uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że: 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego, Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Handlu oraz Komisja Rewizyjna nie opiniowały projektu uchwały,  

- Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Komisja Finansów i Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Uwag indywidualnych/zapytań nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Koalicji Polski Wolnej od 5G 

dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, 

Teresa Jędral, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon 

Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, 

Tomasz Ura 

PRZECIW (1) 

Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Wroniewicz 

NIEOBECNI (2) 

Jan Jarosz, Wojciech Kochański 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr XXXIII/316/2020 

 

Punkt 21 – Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w 25 czerwca 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Jan Rokita poinformował, iż do protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej w dniu  

25 czerwca 2020 r. nie wpłynęły uwagi. 

 

Punkt 22 – Sprawy różne: 

 

a) pytania radnych i odpowiedzi,  

 

W dyskusji wzięli udział: 



 

  Protokół nr 33/2020 z 26.08.2020 r. z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii                                                          26/29 
 

 

 

 

Radna Teresa Jędral zapytała o budowę nowej stajni w Solcu: 

- czy inwestorzy wykonujący inwestycje mają zgodę na podłączenie wodociągu do kanalizacji, czy 

są podłączeni do starej sieci wodociągowej, 

- czy otrzymali oni zgodę na podłączenie, jeśli tak to poprosiła o podanie daty wyrażenia zgody 

oraz okresu, na jaki została wyrażona, 

- jak zagospodarowują wodę opadowa, 

- gdzie jest odprowadzana woda opadowa oraz czy rzeka Mała jest wstanie zagospodarować tą 

wodę. 

 

Radna Aleksandra Fedynicz-Komosa zapytała o realizację uchwały z 2017 r. w sejmiku województwa 

mazowieckiego. Dodała, że jest to uchwała antysmogowa, która nakłada obowiązek wymiany piecy. 

Poinformowała, że do końca marca była możliwość pozyskania pieniędzy na to zadanie. Poprosiła 

o informację jak program ten jest realizowany w gminie Góra Kalwaria oraz czy podejmowano 

działania w celu pozyskania pieniędzy od sejmiku województwa mazowieckiego. Zapytała również 

czy będą przeprowadzane szczepienia na grypę dla nauczycieli i pracowników szkół. Następnie 

zapytała burmistrza o zmianę nazewnictwa niektórych referatów urzędu w wydziały. Dopytała, czym 

była podyktowana ta zmiana, w jaki sposób ma wpłynąć na funkcjonowanie urzędu oraz czy zmiana 

spowodowała konsekwencje finansowe np. zmiana pieczątek, uposażenie itp. 

 

Radna Czesława Iwona Książek zapytała o przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego. 

Wspomniała również, iż wiele starszych osób nie wiedziało, że legalizacja podliczników obejmuje 5 

lat. Następnie poruszyła temat oświetlenia ulicznego.   

 

Radna Beata Polaczyńska zapytała o plany względem budynku Kina Uciecha. Zaznaczyła, iż boi się, 

że degradacja tego budynku będzie postępowała. Następnie zgodziła się ze stwierdzeniem, że 

instytucje kultury powinny mieścić się w budynkach będących własnością gminy. Zapytała 

burmistrza, co zamierza zrobić w tej kwestii. 

 

Radny Jakub Rącz zapytał jak urząd ustosunkował się do prośby mieszkańców Wojciechowic, którzy 

zgłaszali prośbę o włączenie oświetlenia ulicznego w porze nocnej. Zapytał również ile pieniędzy 

udało się zaoszczędzić poprzez wyłączenie oświetlenia ulicznego. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odniósł się do pytania na temat szczepionek na grypę. Zaznaczył, 

iż takie tematy należy przemyśleć. Przypomniał o rozmowie w sprawie przeprowadzenia testów na 

koronawirusa, która odbyła się na Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w poprzednich 

miesiącach. Następnie wspomniał, iż w dniu jutrzejszym odbędzie się narada z dyrektorami szkół 

oraz dyrektorem SP ZOZ. 

 

Prezes ZGK Roman Bugaj poinformował, że stadnina koni w Solcu od 2018 r. posiada zgodę na 

podłączenie do sieci wodociągowej i kanalizacji oraz zostały wydane warunki techniczne 

pozwalające na kanalizację sanitarną oraz odprowadzanie ścieków bytowych. Odniósł się do pytania 

radnej Czesławy Iwony Książek na temat podliczników. Wyjaśnił, że ich wymiana jest obowiązkiem 

mieszkańca. Zaznaczył, że ponad połowa podliczników nie ma już legalizacji, w związku z tym ZGK 

nalicza wyższą opłatę za wodę za ostatni okres rozliczeniowy. 

 

Radny Zbigniew Adamczyk wspomniał o wymienionych przez ZGK hydrantach przy drodze gminnej 

przy obwodnicy, przy ul. Grójeckiej w kierunku remizy OSP w Czaplinie. Zaznaczył, że grunt był 
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nasiąknięty wodą, dlatego nie udało się odbudować rowu, jednak obiecano, że zrobią to w ciągu 

dwóch tygodni. Zapytał czy jest jakiś problem, aby takie sprawy były możliwie szybko naprawiane.    

Ad vocem prezes ZGK Roman Bugaj poinformował, że nie jest mu znana taka sprawa, jednak 

zapewnił, że zgłoszenie zostało przyjęte.   

 

Ad vocem radny Andrzej Posiewka zapytał czy nie było by wskazane, aby prezes ZGK zlecił swoim 

pracownikom wymianę podliczników. Następnie poruszył problem podłączenia się do wody 

mieszkańca wsi Szymanów.   

 

Radna Teresa Jędral zapytała, jaki jest wynik finansowy ZGK oraz jaka jest perspektywa rozwoju ZGK. 

 

Prezes ZGK Roman Bugaj wyjaśnił, że mógłby zlecić swoim pracownikom montaż podliczników, 

jednak w obecnym czasie tych zleceń jest bardzo dużo, a zasoby ludzkie są ograniczone. W związku 

z tym można zlecić wymianę wodomierzy, które współdziałają z systemem ZGK. Odniósł się także 

do sprawy podłączenia do wody mieszkańca wsi Szymanów. Wyjaśnił, że pracownicy referatu 

inwestycji jeszcze raz zweryfikowali stan faktyczny i stwierdzili, iż wymagana jest budowa sieci 

wodociągowej. Zaprosił mieszkańca, aby przybył do ZGK w celu przeprowadzenia rozmowy na 

temat zawarcia stosownego porozumienia dotyczącego budowy sieci wodociągowej. Następnie 

odpowiedział na pytanie odnośnie wyniku finansowego ZGK. Poinformował, że strata na sprzedaży 

wyniosła 149.000 zł, strata netto z działalności spółki 229.000 zł, a skorygowana strata 7.197.000 zł. 

 

Ad vocem radna Teresa Jędral zapytała czy ZGK planuje rozszerzyć swoją działalność. Ad vocem 

randy Jakub Rącz zapytał czy ZGK planuje zawęzić swoją działalność. 

Prezes ZGK Roman Bugaj poinformował, że ZGK nie ma w planach rozszerzania ani zawężania 

swojej działalności. 

        

Ad vocem radny Jacek Gliński zapytał, kto kontroluje legalizację głównych liczników wodomierzy. 

Prezes ZGK Roman Bugaj poinformował, że jest to zadanie spółki.    

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski potwierdził, że nie wszyscy mieszkańcy zdają sobie sprawę, że do 

ich obowiązku należy wymieniania podliczników po upływie legalizacji. Poinformował, że w piątek 

pojawi się informacja w na ten temat. Następnie wyjaśnił, że budynek Kina Uciecha nie jest własnością 

gminy, a strażacy nie do końca chcą się go pozbyć. Zastanawiał się czy radni wyraziliby zgodę, aby 

przeznaczyć 130.000 zł na naprawę dachu w budynku niebędącym własnością gminy. Dodał, że 

projekt na temat reaktywacji kina prawdopodobnie rozpocznie się na przełomie września-

października. Następnie potwierdził, że w okresie pandemii wyłączono oświetlenie, jednak w celu 

ponownego włączenia oświetlenie wystarczy zadzwonić lub napisać do urzędu. Kontynuując 

powiedział, że nie słyszał nic na temat zwiększonej ilości włamań w Wojciechowicach. Dodał, że 

największym problemem wśród mieszkańców nie jest to, że w ich miejscowości wyłączyli oświetlenie, 

tylko to, że w sąsiedniej wsi oświetlenie jest włączone. Taka sytuacja była spowodowana innymi 

systemami zarządzania oświetleniem. Gmina dąży do wymienienia oświetlenia ulicznego na ledowe, 

co pozwoli na zaoszczędzenie energii elektrycznej oraz zmniejszenie oświetlenia między godz. 1-5. 

Odniósł się również do pytania radnej Aleksandry Fedynicz-Komosy na temat reorganizacji struktury 

organizacyjnej w urzędzie. Poinformował, iż jest to pierwszy etap, docelowo reorganizacja będzie 

wprowadzona od 1 stycznia 2021 r. Obecnie wymieniono tylko wkłady do pieczątek – koszt ok. 27,50 

zł, zarówno uposażenie jak i wynagrodzenie nie zmieniło się. Dodał, że pod koniec roku postara się 

przedstawić informację, na czym dokładnie będzie polegała reorganizacja. Odpowiedział również 
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na pytanie na temat wymiany piecy. Poinformował, że ogłoszono konkurs na otrzymanie dotacji na 

wymianę piecy, pozostałe warunki nie zmieniły się. Wyraził nadzieję, ze liczba złożonych wniosków 

będzie większa niż w ubiegłym roku. Dodał, że pozyskano 150.000 zł od marszałka na 

zdiagnozowanie ile pieców należy wymienić. Poinformował również, że zmieniły się zasady 

programu czyste powietrze, obecnie łatwiej jest pozyskać środki, a zainteresowanie jest coraz 

większe. Natomiast na pytanie odnośnie wód opadowych w Solcu, wyjaśnił, że odpowiedzi udzieli 

pracownik urzędu, który zajmuje się tym zagadnieniem.                 

 

Głos ad vocem ponownie zabrała radna Aleksandra Fedynicz-Komosa, która wyjaśniła, o co 

dokładnie chodziło jej z wymianą piecy. Ponownie zapytała skąd wzięła się idea reorganizacji urzędu. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poinformował, że dążą m.in. do tego, aby sprawy społeczne były 

w jednym miejscu oraz powstała kancelaria z prawdziwego zdarzenia. Ponownie zaznaczył, że w 

późniejszym okresie przedstawi więcej informacji.    

 

Radna Urszula Wroniewicz zapytała czy można liczyć na zorganizowanie spotkania z Ochotniczą 

Strażą Pożarną oraz dyrektorem Ośrodka Kultury w celu udzielenie pomocy dla OSP. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poinformował, że zorganizuje takie spotkanie, w którym weźmie 

udział razem z wybranymi pracownikami urzędu, kilkoma radnymi lub całą radą oraz z zarządem 

OSP. 

 

Ad vocem radny Andrzej Posiewka zaproponował, aby najpierw zapoznać się z dokumentami, a 

dopiero później zorganizować spotkanie na temat pomocy dla OSP. Zaznaczył, że pieniądze należy 

inwestować w gminny majątek, a nie w obcy majątek. 

 

Radny Zenon Nadstawny zapytał czy Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego może 

otrzymać porozumienie zawarte między ZGK a spółdzielnią mieszkaniową. Zaznaczył, że burmistrz 

nie powinien czekać na deklaracje lub wnioski mieszkańców o włączenie oświetlenia bo wszyscy 

mieszkańcy uważają, że była to błędna decyzja. Następnie zapytał czy burmistrz zapoznał się z 

pismem z dnia: 

- 14.08.2020 r. Prokuratury Okręgowej w Warszawie z prośbą o przesłanie uchwały XXVII/250/2020 

Rady Miejskiej z 4 marca 2020 r. w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Góra Kalwaria wraz z uzasadnieniem i protokołem sesji Rady Miejskiej oraz opinią 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego odnośnie ww. uchwały. 

- 21.07.2020 r. Departamentu Finansów Samorządu Terytorialnego w sprawie subwencji ogólnej. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski poinformował, że najprawdopodobniej chodzi o podwyżki 6% dla 

nauczycieli. Potwierdził, że wpłynęło pismo z Prokuratury Okręgowej, jednak poprosił panią mecenas 

lub sekretarz Beatę Kisiel o zabranie głosu w tej sprawie. Doprecyzował, że porozumienie między 

ZGK a spółdzielnią mieszkaniową zostało zawarte w tamtym roku, natomiast w tym roku zostało 

zrealizowane. Poprosił prezesa ZGK o przekazanie porozumienia lub założeń zawartych w tym 

porozumieniu. Na koniec odniósł się do wypowiedzi radnego Andrzeja Posiewki.      

  

Głos ad vocem w sprawie OSP zabrali radny Andrzej Posiewka oraz radna Beata Polaczyńska. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski wspomniał, iż będzie chciał porozmawiać z radnymi na temat 
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lokalizacji komisariatu policji. 

b) pytania mieszkańców i odpowiedzi,  

 

Nie było zgłoszeń. 

 

c) wolne wnioski,  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna Beata Polaczyńska zapytała czy Biuro Rady Miejskiej mogłoby zakupić nową mównicę. 

Obecna jest strasznie ciężka i zajmuje dużo miejsca.  

 

Radna Teresa Jędral zawnioskowała o podjęcie uchwały w sprawie uwzględnienia w regulaminach 

placów zabaw ciszy nocnej w konkretnych godzinach.   

 

Radny Jakub Rącz zaprosił do wzięcia udziału w akcji Kancelarii Prezesa Rady Ministrów pod białą-

czerwoną i oddania głosu na gminę Góra Kalwaria. 

 

d) informacje. 

Radny Zbigniew Adamczyk przypomniał, że 1 września po raz kolejny będziemy obchodzić rocznicę 

wybuchu II wojny światowej. W związku z tym zaprosił na mszę świętą, która odbędzie się o godz. 

18:00   

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita poinformował, że po przeprowadzonych konsultacjach z 

różnymi osobami, podjął decyzję, że począwszy od tej sesji Rady Miejskiej każde kolejne obrady 

Rady Miejskiej ze względu na to, że mamy aktualnie w naszym kraju wprowadzony przez rząd RP 

stan epidemiologiczny będą organizowane w trybie zdalnym. Dodał, że radni otrzymają jutro 

szczegółową informację, na jakiej podstawie takie działania zostały podjęte. Poprosił o nie 

zadawanie pytań.   

 

Punkt 23- Zamknięcie XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Rokita o godz. 19:40 

zamknął XXXIII sesję Rady Miejskiej. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Góry Kalwarii 

   Jan Rokita 

 

Przygotowała  

Daria Bocek 


